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Hei, 

 

ynskjer at Risasjøen blir vurdert i denne saken. Risasjøen er eit felt med mange unge folk, diverre 

ligg det litt utenfor allfarvei, så internettilbodet her er dårleg og veldig begrensa. Det er lagt ned 

ein kabel til feltet på dugnad, men den er på overkapasitet og nye tilflytterer får ikkje koble seg 

til. Kan heller ikkje ha mobilnett her pga dårleg dekning. Dermed er det berre eit valg igjen, 

trådlaust internett. Dette krever fri sikt til antenne, og det er eit veldig dyrt alternativ. 

 

Fiberkabelen som går til Mongstad ligger heller ikkje så langt ifrå Risasjøfeltet. Kanskje det er 

mulig å utvide den videre ned til feltet? 

 

Håper Risasjøen blir tatt med i planleggingen. 

 

 

--  

mvh 

Thor Arne Frotjold 


